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Monika Stefańska

Radna Miasta Grajewo

W odpowiedzi na Pani pismo z dnta 25 listopada 2024 r. w sprawie wykonania

schodków za budynkiem Galerii przy ul. Dwornej, podzielamy opinię, iŻichbudowa miałaby

istotne znaczenie zatówno dla wygody, jak i bezpieczeństwa codziennych użytkowników tej

drogt. Schodki poprawiłyby komfoń poruszania się oraz zwiększyłyby dostępność do obiektu,

co niewąĘliwie wpłynęłoby na poprawę jakości życiamieszkańców oraz osób odwiedzających

galerię.

W powyzszej sprawie występowaliśmy w rcIę;2024 do właściciela terenu.

Z informacji, które uzyskaliśmy, wynika, Że budzęt obiektu na rok 2024 był

niewystarczający, aby podjąć jakiekolwiek działania związane z przebudową skarpy. W roku

2023 Galeńa poniosła b ardzo duże koszty na wyrównanie terenu i poprawienie kostki brukowej

wokół całego centrum.

Zvwagi, żepowfiszy temat jest priorytetem dla mieszkańców, ponownie wystąpimy z

prośbą do zarządcy terenu w celu tozwaŻenia mozliwości wykonania schodkó"w do budynku

Galerii od strony os. Centrum w 2025 r. Jednocześnie deklarujemy wsparcie tego

przedsięwzięcia w ramach obowiązuj ących przepisów prawa.
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Radna Miasta Grajewo

Burmistrz Miasta Grajewo

Maciej Paweł

Szanowny Panie Burmistrzu,

Działając rta tzecz mieszkańców osiedla Centrum' ZN[racar1f slę z
w sprawie wykonania schodków stanowiących wejście za
27E, od strony bloków osiedla Centrum (blok nr. 32).

budynkiem przy ul. Dwomej

Mieszkancy tej części miasta wielokrotnie vłyraŻa|ipotrzebę ułatwienia dostępu do Galerii, co

miałoby istotne 
'znaczenie 

zarówno dla lvygody, jak i bezpieczeństwa codziennych

uŻytkowników tej drogi. Utworzenie takiego wejścia z pewnością poprawiłoby komfort

mieszkańcó w oraz zwiększyłoby dostępnośó do obiektu.

Z uwagi na powyżs ze, proszę o wystąpienie z prośbą do właściciela Galerii o rozważenie

budow! schódków. DzlaŁania te byĘby odpowiedzią na zgłoszonę potrzeby mieszkańców

iprzyczyniłyby się do poprawy jakości Ęciaw tej części miasta.

Z góry dziękuję zarozpatrzenie prośby i|iczęna pozytywne podjęcie działafiw tej sprawie.

Zpoważaniem,
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